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Abstract (en)
The bottle stack consists of a multiplicity of bottles, in particular wine bottles or the like, stacked upright one above the other on several levels with
interposition of intermediate bottoms. The stack has a container bottom (12) which rests on a dimensionally stable substructure (11), in particular a
stacking pallet, or is fixedly connected to it and has side walls (14), in which the bottles (15) situated on the lowest level (16) are placed in contact
with one another, the side walls (14) positively surrounding the bottles (15) on the outside and being of a height which is lower than the essential
information on the bottle labels. The stack also has intermediate bottoms (20) which are supported by the necks (22) or shoulders of the bottles (15)
of the lower level in each case and have openings (19), through which the top ends (21) of the necks (22) of the bottles (15) project, on which ends
the bottles (15) of the next higher level in each case stand with their bottoms in such a way that the top ends (21), projecting through the openings
(19) in the intermediate bottom (20), of the necks (22) of four adjacent bottles (15) in each case are in contact with the bottles (15) standing on the
intermediate bottom. <IMAGE>

Abstract (de)
Transportfähiger, pyramidenförmiger Flaschenstapel für Schaustellungs- und Verkaufszwecke, bestehend aus einer Vielzahl von aufrechtstehenden,
in mehreren Etagen unter Zwischenlage von Zwischenböden übereinander gestapelten Flaschen, insbesondere Weinflaschen oder dgl., welcher
einen auf einem formsteifen Untergestell (11), insbesondere einer Stapelpalette aufliegenden oder fest mit ihr verbundenen Behälterboden (12)
mit Seitenwänden (14), in welchen die in der untersten Etage (16) befindlichen Flaschen (15) aneinander anliegend eingestellt sind, wobei die
Seitenwände (14) die außenstehenden Flaschen (15) formschlüssig umfassen und eine Höhe aufweisen, welche niedriger ist als die wesentliche
Information auf den Flaschenetiketten, sowie von den Hälsen (22) oder Schultern der Flaschen (15) der jeweils unteren Etage getragene
Zwischenböden (20) mit Öffnungen (19), durch welche die oberen Enden (21) der Hälse (22) der Flaschen (15) hindurchragen, auf welchen
die Flaschen (15) der jeweils nächsthöheren Etage mit ihren Böden derart aufstehen, daß die durch die Öffnungen (19) im Zwischenboden (20)
hindurchragenden oberen Enden (21) der Hälse (22) von jeweils vier einander benachbarten Flaschen (15) an den auf dem Zwischenboden
stehenden Flaschen (15) anliegen, aufweist.
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